

THE SENATE OF CANADA

SÉNAT DU CANADA

BILL S-16

BILL S-16

An Act respecting  
Mic Mac Oils (1963) Ltd.

Loi concernant Mic Mac Oils (1963) Ltd.

Preamble

WHEREAS Mic Mac Oils (1963) Ltd., a company incorporated under the *Companies Act* of the province of Alberta, hereinafter called "the Company", has by its petition prayed that it be enacted as hereinafter set forth and it is expedient to grant the prayer of the petition.

5

CONSIDÉRANT que Mic Mac Oils (1963) Ltd., compagnie constituée en corporation en vertu du *Companies Act* de la province d'Alberta, ci-après appelée «la Compagnie», a, par voie de pétition, demandé l'établissement des dispositions législatives ci-dessous énoncées, et qu'il est à propos d'accéder à cette demande;

Préambule

5

AND WHEREAS by section 158 of the *Companies Act*, being chapter 60 of the revised statutes of Alberta 1970, the Company may if authorized by a special resolution of its shareholders apply for letters patent continuing the Company as a company incorporated under the laws of Canada.

ET CONSIDÉRANT qu'aux termes de l'article 158 du *Compagnies Act*, chapitre 60 des Statuts révisés d'Alberta de 1970, tel que modifié, la Compagnie peut, si elle y est autorisée, par une résolution spéciale de ses actionnaires, demander que la Compagnie soit convertie par lettres patentes en compagnie constituée en corporation sous le régime des lois du Parlement du Canada;

THEREFORE Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

A CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, décrète:

Issue of letters patent

R.S., c. 53;  
1964, c. 52;  
1966-67, cc. 25, 66;  
1967-68, cc. 9, 16, s. 10;  
1969-70, c. 70

1. The Minister of Consumer and Corporate Affairs may, on an application therefor by the Company authorized by a special resolution of its shareholders, issue letters patent to the Company continuing it as a company under Part I of the *Canada Corporations Act*.

25

1. Le ministre de la Consommation et des Corporations peut, sur demande de la Compagnie autorisée par une résolution spéciale de ses actionnaires, délivrer à la Compagnie des lettres patentes la convertissant en compagnie régie par la Partie I de la *Loi sur les corporations canadiennes*.

Délivrance de lettres patentes

S.R., c. 53;  
1964, c. 52;  
1966-67, cc. 25, 66;  
1967-68, cc. 9, 16, art. 10;  
1969-70, c. 70